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Haugesunds Avis arbeider etter «Vær 
varsom!»-plakatens regler for god presseskikk. 

Lesere som mener seg berørt av urettmessig avisomtale, bes ta kontakt med redaksjonen. Pressens Faglige Utvalg (PFU)
er et klageorgan, som er oppnevnt av Norsk Presseforbund for å behandle klager mot medier i presseetiske spørsmål.

Adresse: Postboks 46, Sentrum, 0101 Oslo.  
Telefon: 22 40 50 40. Faks: 22 40 50 55

Skriv til oss
Har du noe på hjertet, er du velkommen med innlegg.
Innlegg må undertegnes med fullt navn.Oppgi adres-
se og evt. telefonnummer. Skriv kort og poengtert,
maks. 350 ord/2000 tegn (med mellomrom).
Haugesunds Avis forbeholder seg 
retten til å forkorte og redigere innlegg. 
Vi returnerer ikke ubrukte innlegg.

Da jeg leste om at det vurderes å
bygge et søppelforbrennings-
anlegg på Vormedal, der tomta
som nevnes er omkranset av
barnehager, skoler og boligfelt,
trodde jeg selvsagt at jeg hadde
lest feil! Men det har jeg tyde-
ligvis ikke gjort. Saken er allere-
de på vei til vurdering! 

Her skal barna gå til skolen,
her skal de leke og vokse. Her
går vi foreldre og sørger for
sunn mat, sunne aktiviteter og
bekymrer oss for at det blir for
mye data og søtsaker.

Men kreftfremkallende diok-
siner, svevestøv, bly og kvikk-
sølv (og ca. 2000 andre unevne-
lige stoffer) fra et forbrennings-
anlegg kan jeg bare skrive et le-
serinnlegg for å prøve å forhin-
dre. Man føler seg temmelig
maktesløs og alterert etter å ha
lest en slik artikkel. 

Jeg må nok innrømme at jeg i
denne sammenhengen ikke vå-
ger å ha tro på at de som be-
stemmer skjønner hvilket an-
svar de har for oss som bor her.
Det er jo gitt et signal i avisa at
vi i hvert fall bør være oppmerk-
som på at dette kan bli en rea-
litet!

Industri som avgir skadelige
stoffer for mennesker bør sen-
treres i områder der nedslags-
feltet er langt unna mennesker!
Det sier seg selv! Så er det stor
usikkerhet knyttet til fastset-
telsen av grenseverdier for ut-

slipp, fordi man vet for lite om
stoffenes langtidsvirkning på
helse og miljø. Og kun et fåtalls
stoffer måles kontinuerlig. 

Selvsagt vil eiere av et gjen-
vinningsanlegg dokumentere
at anlegget deres nærmest er
sterilt og at det er lite avgasser,
og vise tall og grafer over at det-
te er forsvarlig. Men det er ikke
snakk om parfyme som kom-
mer ut av pipene deres! Her må
man våkne opp!

Jeg skjønner at et hovedan-
legg også er planlagt i nærings-
parken til Hydro. Her er det
planlagt å ta imot alle typer av-
fall fra flere regioner i Norge.
Det må da være mer enn nok
forurensing for vår region?

Hele Sør-Norge vil levere søp-
pel hit, og i tillegg vil de legge
et mindre anlegg i tilknytning
til boligområdet vårt på Vorme-
dal. Henger dette på greip?

Jeg forstår at dette kan være
lite interessant å engasjere seg i
så lenge ikke sitt eget boligom-
råde er nevnt i samme ordlyd
som avfall, forbrenning, søppel,
forurensning, osv. Men dette
bør appellere til alle som er
stemmeberettiget.

Nei takk! Et slikt forbren-
ningsanlegg vil vi ikke risikere å
ha i nabolaget vårt. 

Gitte O. Bjørge
Vormedal

SØPPELFORBRENNING PÅ VORMEDAL:

Dette vil vi ikke ha!

Styresmaktene og pressen i Nor-
ge er veldig opptatt av at valg
skal foregå på den mest rettfer-
dige måte og at de som får mest
stemmer  kommer i posisjon.
Når det foregår  valg i diverse
land reiser som regel en stab
med rettferdighet fra Norge for
å påse at valget går i rette for-
mer.

Det er meg litt forunderlig
hvor stor innsatsen er for at val-
get skal foregå på riktig måte
når det gjelder utlandet. Jeg
tror det var bedre de hadde litt
mer rettferdighet når det gjeller
valget i sitt eget land, enn å set-
te argusøyne på andre land.  

Her hjemme er det ikke så
viktig, at den som får mest
stemmer kommer i posisjon. Et-

ter det en ser her,er det reine
heksejakten på  parti som har
en annen løsning på problemer
enn det tradisjonelle. Her er det
lovlig å samle seg sammen for å
fryse ut Norges nest største par-
ti, noe som neppe hadde vært
godtatt i utlandet. 

Det er her denne veldige nor-
ske rettferdigheten kommer
fram i lyset. Det er ikke noen
som deler ut stjerner for rettfer-
dighet her hjemme, så her betyr
det ingenting om det går rett
for seg, bare en får makt. Håper
at velgerne har merket seg den-
ne urettferdighet  til valget i
2009.

Inge Hegerland
Ølensvåg

DEMOKRATISKE VALG:

Norsk rettferdighet

Det er tragisk lesning når man i
dagens avis (fredag 30.11) kan
lese at det er så mange som ik-
ke kan «huske» hva de stemte
for tre år siden, og da dreide
deg seg om ikke mindre enn
330 millioner kroner.

Man skal vokte seg for å på-
stå at noen ikke prater sann-
het, men når to fra KrF sier at
de ikke kan huske hva de stem-

te i denne saken, da må ved-
kommende bevege seg i en
«gråsone».

Et gratis forslag til dere i
Rådhuset: Kjøp – for egen reg-
ning – en liten kjekk notisbok,
og noter ned hva dere stem-
mer i viktige saker, siden lang-
tidsminnet ser ut til å være
heller på nedadgående.

Forstår det slik at det var As-

tor Damm som «reddet» Karm-
øy kommune fra en «katastro-
fe», men de hadde nok funnet
en metode for å ta tapet inn
igjen fra skattebetalerne.

Tor Knutsen
Kopervik

TERRA-SKANDALEN:

Dårlig hukommelse i Karmøy

debatt
Politisk redaktør: Ronny S. Carlsson
Debattansvarlig: Bjarte Amble
Debattredaksjonen: 52 72 00 00 / telefax: 52 72 04 44
Epost: debatt@haugesunds-avis.no

Høgskolen Stord/Haugesund
(HSH) har valgt å samle sine
helsefag i en egen avdeling,
på tvers av studiestedene
Stord og Haugesund. Det er et
stort løft som gir oss nye mu-
ligheter i regionen.

Den nye avdelingen samler
nå nærmere 60 ansatte og
over 700 studenter. Vi utdan-
ner 180 nye sykepleiere årlig
og tilbyr for tiden tverrfaglige
videreutdanninger innen psy-
kisk helse, rus og eldreom-
sorg. I tillegg utdanner vi spe-
sialsykepleiere i operasjon, in-
tensiv og anestesi i nært sam-
arbeid med Helse Fonna.

Med det er vi en betydelig
leverandør av helsepersonell
og videreutdanning til helse-
og omsorgssektoren i vår regi-
on. 

HSH har de siste årene hatt
en betydelig kompetansehe-
ving innen helsefag. Dette
skjøt fart da NOKUT (Nasjo-
nalt organ for kvalitet i utdan-
ningen) startet revisjon av alle
landets sykepleierutdanning-
er høsten 2005. Revisjonen av-
dekket at kun én av landets 30
sykepleierutdanninger inn-
fridde kravene om å ha 20
prosent ansatte med første-
kompetanse (doktorgradsni-
vå) i staben sin. 

Saken fikk stor medieopp-
merksomhet, men vi som ar-
beider i feltet var ikke overras-
ket. Dette fordi det tar vanlig-
vis 4-5 år å heve kompetansen
fra lektor til førstelektor eller
førsteamanuensis.

Av historiske grunner had-
de ingen fast ansatte i syke-
pleierutdanningen i HSH før-
stekompetanse høsten 2005.
Vi fikk to år til å innfri kravet
om 20 prosent førstekompe-

tanse, og har jobbet hardt. 
Da fristen utløp 10. novem-

ber kunne vi stolt rapportere
til NOKUT at 20 prosent av
fagmiljøet har førstekompe-

tanse. Det er resultat av
iherdig satsing på en kom-
binasjon av intern kompet-
anseheving og nordisk re-
kruttering; av mangel på
slik kompetanse i Norge. I
tillegg vil ytterligere åtte
ansatte få førstekompetan-
se i løpet av 2008/09. I sam-
me periode fullfører åtte
andre ansatte sine master-
grader. 

Av dem som har eller får
mastergrad i nærmeste
framtid vil flere få anled-

ning til å starte i doktorgrads-
eller førstelektorprogram i lø-
pet av 2008. Lykkes vi med
dette vil vi få et formidabelt
kompetansenivå innen helse-

Nye muligheter for h

Gunn
Haraldseid 
Dekan
Høgskolen
Stord/
Haugesund

«Avhengig av godt samarbeid
med Helse Fonna»
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HSH er en betydelig leverandør av helsepersonell og videreutdanning til helse- og   
Haraldseid. 
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